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Sprawa dotyczy uchwaly Nr XXIl515115 Rady Miejskiej w Lodzi z dnia 9 grudnia 

2015 1.. \z sprawie zamiaru likwidacji Spec.jalistyc~nego Ogniska Pracy Pozaszkolnej - 

I'lanctasium i Obserwatorium Astronomicznego im. Arego Sternfelda w todzi  przy 

111. I'omorskiej 16. 

Proszq o rozpatrzenie przedmiotowej sprawy zgodnie z przepisami ustawy z dnia 

1 1  lipca 2014 r. o petyc,jach (Dz.lJ. 2014. po7. 1195) oraz przedlozenie projektu uchwaly 

pod obrady Rady Miejskiej w todzi.  
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Rada Miejska w Lodzi 

Uprzejmie informujp, ze 8 stycznia 2016 roku do Wojewody L6dzkiego wplynqla 

petycja 1 
11 reprezentowanego przez-to utrzymanie 

dzialalnodci przedmiotowego planetarium. Wystagienie zostaio skierowane w zwiqzku 

z uchwaiq Nr XXI15 1511 5 Rady Miejskiej w Lodzi z 9 grudnia 201 5 roku w sprawie zamiaru 

likwidacji Specjalistycznego Ogniska Pracy Pozaszkolnej - Planetarium i Obserwatorium 

Astronomicznego im. Arego Sternfelda w Eodzi przy ul. Pomorskiej 16.. 

Zgodnie z art. 5 ust. 5 a ustawy z 7 wrzeSnia 1991 roku o systemie oiwiaty 

(t.j. Dz. U. z 2015 roku, poz. 2156 ze zm.) zakladanie i prowadzenie plac6wek wymienionych 

w art. 2 pkt 3-5 i 7 naiezy do zadan wlasnych powiatu. 

Dzialajqc na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy z 11 lipca 2014 roku o petycjach 

(Dz. U. poz. 1195) w zwiqzku z art. 59 ust. 1 i 5 oraz art. 5 c pkt 1 ustawy o systemie oSwiaty 

przekazujq przedmiotowe pismo z proSbq o nadanie sprawie wtagciwego biegu. JednoczeSnie 

informujp, ze petycja zostala przekazana takze do L6dzkiego Kuratora OSwiaty. -- 7. .. . 
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WOJEWODA LODZKI 

Zbigniew Rau 

Do wiadomoSci: 

Pani Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Lodzi 

(wraz z kopiq petycji) 
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tdd 1 , dn. 20 grudnia 2015r 

ojewoda todzki 

rof. Zbigniew Rau 

~zanowny Panie! 
I 

Jeszcze w koricu rnarca ten sarn co obec wiceprerydent Lodzi 
I z SLD pan Tomasz Trela, odpowiadajacy za Wdzkq oswiate, 
I 

zapewniat pisemnie, dyrekcjt, ie zasadnoit Planetarium 

jest bezsporna i nie wplynie 
zostanie nowe planetarium (a 

Zwracamy siq do Pana z prbib;l o interwe 
I Planetarium i Obsewatorium Astronomic 
I funkcjonowanie jest zagroione. Uchwaiq komis 
I 

Rady Miejskiej z dnia 08.12.29bSr radni SL 
I 

dyscyplinq partyjnq przegtosowali zamiar li 
I 

konsultacjach spolecznych, ktore odbyty sic 
I 

jednego gtosu popierajqcego plan likwidacj 
I 

zauwaiyli, l e  argumentacja formularza do I 
uzasadnienia zamkniecia darmowej dla todzian 

plac6wki edukacyjnej. 

pdgczonych r naukq obserwbcji nieba p 

-- 

konsultacji nie daje 
dobrze funkcjonujqcej 

Planetarium oferuje bezptgtne zajecia dla czni6w tbdzkich szkdt, 
k6lka zainteresowai, i irnprezy bkoiicznolciowe rornujqce astronornip i i fizykc. Od czasu gdy dyrektorern 
wszechstronnie wyksztafcony 

tej plac6wki jest an Jerzy Loba, cziowiek 
(ukoriczfl wyd iaty fizyki i filozofii .*... , 

Uniwersytetu kodzkiego) i prawdziwie oddany ide rozwoju rainteresowari . 1' . .. 

I '; .. 
naukowych i krzewienia wiedzy, todzianie rnaj okazje uczestniuyC w 

I 
ciekawych, dostppnych dla wsz,)stkich, popular onaukowych wyktadach 



Planetarium nie jest drogie (niecate 1,l mln zt rocznie) i naszyrn zdaniem 
ten koszt nie uzasadnia plan6w likwidacji tak potrzebnego miejsca 

rozwoju talent6w i zainteresowari mtodzieiy (pnyszlych elit nasrego 
spoteczeristwa) w obszane nauk fcistych. 

Prosimy o pomoc w tej sprawie. Z powaianiem 

oraz mieszkahcy todzi 


